

Louisette HINTON

**A woman dedicated
to the labour movement**



Louisette Tremblay-Hinton is the Executive Secretary and Chairperson of the Women's Bureau of the United Food and Commercial Workers of Quebec Provincial Council, which regroups 35,000 members in Quebec and 162,000 members throughout Canada. She is Vice-President at large of the CLC since 1984. A union activist, she has maintained a very high union profile in the course of her employment with an unionized employer with the UFCW.

HER EXPERIENCE

Louisette is a militant who started from the bottom and worked her way up. Working as a cashier for seventeen years, she maintained several positions in the union of which some are; Vice-President of her local, Chairperson of the Women's Bureau and Vice-President of the Executive Board of the Quebec Provincial Council. As Executive Secretary, her work consists of administration, research and representation. In January 1988, she prepared a three day conference on "Affirmative Action" programs for her union.

REPRESENTATION

She sits for several committees at the Quebec Federation of Labour:

- Employment and unemployment
- Education
- Women's Bureau
- Solidarity Funds
- Information
- General Council

She also sits for several committees of the Canadian Labour Congress:

- Executive Council
- Women's Bureau
- Co-President of the committee of the Human Rights
- Political Action

HER PERFORMANCE

At the political level, she has made her mark as being adviser on the Executive Board of the Quebec wing of the Provincial Neo-Democrats. During the last Federal Congress she was elected member of the National Federal Council (NPD), and for the up-coming federal elections, will be one of the candidates for nomination in the Blainville-Deux Montagnes riding.

Because of her **devotion**, her **dynamism**, her **competence** and her **success**, we ask you for your support for her re-election as Vice-President at large of the Canadian Labour Congress.

**Re-elect
Louisette Hinton
as
Vice-President
at large**



Louissette HINTON

Un femme engagée et dévouée
au monde syndical



Louissette Tremblay-Hinton est la Secrétaire Exécutive et responsable à la Condition Féminine du Conseil Provincial des Travailleurs et Travailleuses Unis de l'Alimentation et du Commerce (CPTUAC), qui regroupe 35,000 membres au Québec et environ 162,000 au Canada. Elle est vice-présidente hors-cadre du CTC depuis 1984. Comme militante syndicale, elle a maintenu un profil syndical très élevé au cours de son emploi chez un employeur syndiqué avec les TUAC.

SON EXPÉRIENCE

Louissette est une militante issue de la base, travailleuse commis-caissière pendant dix-sept ans. Elle fut élue à plusieurs postes syndicaux dont celui de vice-présidente de son local, vice-présidente à l'exécutif du Conseil Provincial et responsable du bureau de la Condition Féminine au niveau provincial. En tant que Secrétaire Exécutive, son travail consiste à l'administration, la recherche et la représentation. En janvier 1988, elle prépara un colloque de trois jours sur les Programmes d'Accès à l'Égalité (PAE), pour les membres du commerce.

LA REPRÉSENTATION

Elle siège sur plusieurs comités pour son syndicat à la FTQ:

- Emploi et chômage
- Éducation
- Condition Féminine
- Fonds de Solidarité
- Information
- Conseil Général

Elle siège aussi sur plusieurs comités au sein du CTC:

- Conseil Exécutif
- Co-présidente des Droits de la Personne
- Condition Féminine
- Action Politique

SA PERFORMANCE

Au niveau politique, elle a fait sa marque en étant conseillère sur l'exécutif du NPD-Québec. Lors du dernier congrès fédéral, elle fut élue membre du Conseil National Fédéral, et pour les prochaines élections fédérales elle sera une des candidates d'investiture dans son Comté.

Pour tout son **dévouement**, son **dynamisme**, sa **compétence** et ses **succès**, nous sollicitons votre appui pour sa réélection au poste de vice-présidente hors-cadre du CTC.

Réélisez
Louissette Hinton
à la
vice-présidence
hors-cadre

